
Rada Miejska Nowa S łupia 
Radni-Sesja 

Protokól nr 712021 

XLV Sesja w dniu 30 lipca 2021 
Obrady rozpoczęto 30 lipca 2021 o godz. 09:30, a zako ńczono o godz. 09:3 0 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział  15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 
2. Bartosz Dutkiewicz 

„ 	3. Marcin Grzegorski 
4. Ryszard Karpiński 
5. Robert Klefas 
6. Sylwester Kozłowski 
7. Dawid Marzec 
8. Halina Misiurska 
9.Łukasz Nowak 
10.Ewa Pastuszyńska 
11.Rafał  Piasecki 
12. Grzegorz Rapcia 
13.Jerzy Roman 
14.Adam Sałata 
15.Lidia Wiącek 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Sprawdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwal: 

1)w sDrawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa S łupia na lata 2021 - 
2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Edyta Durak zwiększono plan dochodów 0: - kwotę  144 304,00 zł  z tytułu 
rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej na dofinansowanie wyposażenia w pomoce 
dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych 



dla Szko ły Podstawowej w Mirocicach i Szko ły Podstawowej w Starej S łupi - kwotę  50 
706,46 zł  jako uzupe łnienie zwrotu części wydatków poniesionych w ramach funduszu 
sołeckiego w 2020 r. WYDATKI Wydatki maj ątkowe: I .Utworzono zadanie roczne Pn. 
„Nabycie części działki nr ewid. 1324/1 w miejscowo ści Nowa S łupia" - kwota 5 300,00 z ł ., 
została ona zabezpieczona z dotacji otrzymanej z tytu łu zwrotu części wydatków 
poniesionych w ramach funduszu so łeckiego w roku 2020. 2.Zmieniono nazw ę  zadania z 
Zakup nowego samochodu strażackiego dla OSP Nowa S łupia na Zakup średniego 
samochodu ratowniczo - ga śniczego z nap ędem 4x4 wraz z wyposażeniem dla OSP w Nowej 
Słupi oraz zwiększono dotacje celową  o kwotę  94 290,00 A. Kwotę  zabezpieczono z zadań  
wymienionych poni żej (lp. 3-5) oraz z dotacji otrzymanej z tytu łu zwrotu części wydatków 
poniesionych w ramach funduszu so łeckiego w roku poprzednim. 3 .Zniniej szono nak łady 
finansowe o kwotę  47 484,00 zł  na zadaniu pn. Opracowanie dokumentacji projektowej oraz 
budowa kanalizacji sanitarnej dla msc.: D ębniak, Milanowska Wólka, Trzcianka i Jeleniów 
(2017-2024). 4.Zmniejszono nak łady finansowe o kwotę  6 400,00 zł  na zadaniu pn. 
Przebudowa ogrodzenia przy Szkole Podstawowej w Nowej S łupi 5.Zmniejszono nak łady 
finansowe o kwotę  10 000,00 zł  na zadaniu pn. Zakup traktora z osprz ętem Zwiększono 

L wydatki bieżące 0: - kwotę  72 152,00 z ł  na dofinansowanie wyposażenia w pomoce 
dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych 
dla Szkoły Podstawowej w Mirocicach - kwot ę  72 152,00 zł  na dofinansowanie wyposa żenia 
w pomoce dydaktyczne niezb ędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów 
przyrodniczych dla Szko ły Podstawowej w Starej S łupi - kwotę  15 000,46 zł  na wydatki 
związane z o świetleniem ulic Dokonano również  zmiany klasyfikacji bud żetowej, nazw 
zadania w ramach wydatków z funduszu so łeckiego So łectwa Jeziorko i So łectwa 
Bartoszowiny oraz pozosta łych wydatków bie żących. 

Radny Marcin Grzegorski panie burmistrzu co to za traktorek b ędzie jakiej firmy Jakie 
będzie wyposażenie tego traktorka zakupywane? 

Kierownik Marek Partyka został  ogłoszony zapytanie ofertowe wyniku tego zapytania 
ofertowego zosta ł  zakupiony traktor z przednim nap ędem o mocy 50 koni mechanicznych 
wyposażone w pług pługi jest przestawiany czyli mo żna na jedną  stronę  prawą  stroną  śnieżek 
na lewą  i w formie litery y dodatkowe z posypywarka Komunalna komunaln ą  do piasku i do 
soli oczywi ście całość  kosztuje 120000 z ł  brutto W związku z powy ższym zostało nam tam 

L jeszcze parę  złotych łza to pieni ążki tam 12000 z ł  zostało Przepraszam 14000 z ł  zostało za te 
pieniądze Postaram si ę  kupić  jeszcze kosiarkę  bijakowa z przesuwaj ą  żeby można by ło kosić  
jeszcze drogi czy nasze Place Gminy Dzi ękuj ę  bardzo 

Radny Dawid Marzec Ja również  miałem pytanie odno śnie tego traktorka poniewa ż  tutaj jak 
tylko zobaczy łem w przesuni ęcia budżetowych s łowo traktorek to już  mi się  lampka zapali ła z 
jakie No to już  się  postaram si ę  wyjaśnić  w miejscowości Rutki mimo tego że złego słowa nie 
mogę  powiedzieć  na współpracę  z panem kierownikiem Markiem partnerk ą  bo bo naprawdę  
dziękuj ę  za to jak te niektóre problemy s ą  rozstrzygane to jednak problemy istnieje i oba i te ż  
tutaj podczas naszych rozmów wiemy że nie nadążamy kosić  tej trawy i żeby zadbać  o 
estetykę  czy to trafi do żywopłotu chodników No to trzeba po prostu mie ć  do tego ludzi mieć  
do tego odpowiedni sprz ęt Bardzo si ę  cieszę  że że ten traktorek w ko ńcu został  zakupiony 
samo te monitował  m Ubolewa że taka informacja nie zosta ła od razu przekazana do pana 
przewodniczącego bo też  na jednej z sesji prosi łem żeby ewentualnie konsultować  może nie 
jestem jakimś  znawcą  takich traktorków Aczkolwiek b ędzie w tej dziedzinie ogrodniczej 
staram się  pewne pracę  wykonywać  czy to samodzielnie czy gdzie ś  doczytać  pewne 
informacje więc na pewno warto ść  dodana by łaby tych rozmów ale wie że że że ten zakup 



jest dobry chcia łbym zapytać  czy ta kosiarka bijakowa bo nie zrozumia łem do końca czy ona 
już  jest czy to będzie element dopiero dog bo tak naprawd ę  pług to to to zima a teraz jeszcze 
Przydałoby nam na jesieni doprowadzić  te te drogi place zabaw do u żytku to pierwsze pytanie 
kiedy ewentualnie już  można zacząć  korzystać  z tego co wi ąże się  z pierwszym pytaniem i 
czy do prowadzenia takiego traktorka b ędziemy zatrudniać  jakąś  osobę  czy będzie 
przeszkolona Jakie są  uprawnienia do prowadzenia. 

Kierownik Marek Partyka Dziękuj ę  panie przewodniczący już  pana odpowiadam Otóż  
marny pracownika który ma łe odpowiednie prawo jazdy B ędzie miał  przekazany ten sprzęt 
kosiarka zostawia tak zakupiona teraz ponieważ  musieli śmy do Szczytna na pierwsze 
postępowanie podpisali umow ę  wówczas mamy wolne w środku jak pan wie do zakupu 
przeciągu miesiąca taka kosiarka do nas dostarczymy j ą  i być  młodsi jeszcze jesieni ą  
będziemy może z tego traktorka korzysta ć  jest to kosiarka jak powiedzia łem bijakowa teraz 
sobie poradzi z traw ą . 
Radny Dawid Marzec Panie kierowniku mam jeszcze pytanie czy w zwi ązku z tym że taki 
traktorek z kupiony czy pobocza w przysz łym sezonie b ędą  koszone już  przedtem traktorek 
czy również  będziemy korzysta ć  z fkmy zewnętrznej a ten traktorek przeznaczymy w łaśnie 
na takie rzeczy jak otwarte strefy aktywno ści czy place zabaw zakupili śmy ten traktor panie 
radny z my ś lą  o wykluczeniu już  korzystania z wykonawców zewn ętrznych żeby oszczędzać  
prawda je śli mamy traktor już  jest ta co w takiej mocy i z takim wyposażeniem że sobie 
poradzi przy koszeniu poboczy. 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa S łupia na lata 2021 - 
2039,. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ  SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Stanis ław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpi ński, Robert 
Klefas, Sylwester Koz łowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 
Pastuszyńska, Rafał  Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sa łata, Lidia Wiącek 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ  SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpi ński, Robert 
Klefas, Sylwester Koz łowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 
Pastuszyńska, Rafał  Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sa łata, Lidia Wiącek 



Prezes OSP Siawomir Janik wszystkim dziękuj ę  za miłe słowa oczywi ście to że która żeście 
powiedzieli Jest mi bardzo mi ło Myś lę  że strażakom także no zmieni ło się  i to na dobre także 
w imieniu całego są  wszystkich strażaków ochotniczej straży pożarnej w Nowej S łupi i 
chciałbym bardzo podzi ękować  radzie wszystkim radnym Miasta i Gminy Nowa S łupia na 
czele z panem przewodniczącym Rafałem piaseckim Dziękuję  także naszym radnym naszej 
miejscowo ści paniewie pas tuszyńskiej bartoszowi dutkiewiczowi Chcia łbym również  
podziękować  panu burmistrzowi panu Andrzejowi g ąsiorowie i zastępcy panu 
włodzimierzowi zar ębie dziękuj ę  także pani skarbnik że udało się  przesunąć  te pieniążki żeby 
liść  Zgadnij że na naszą  prośbę  żeby te pieniądze jednak zabezpieczy ć  No bo ważnym 
punktem było żeby ogólnie się  starać  musiał  być  zabezpieczone pieni ądze i to się  udało 
Jestem bardzo mile zaskoczony chcia łbym podziękować  Zarządowi gminnemu który także 
brał  udział  w pozyskaniu samochodu na czele z panem prezesem Grzegorzem marczewskim 
Dziękuj ę  pracownikom Urzędu Miasta i Gminy Nowa S łupia panu Markowi Party C 
Krzysztofowi wujkowi Dziękuj ę  bardzo pani Agacie która pomaga na pomaga ła nam 
przetargu oraz w całej procedurze ma jeszcze teraz Dzi ęki tym że się  udało dzisiaj si ę  
przesunąć  te pieniążki jeszcze my ś lę  że w następnym tygodniu pod umowę  i my po prostu za 
Myś lę  że za dwa 2 miesi ące koniec wrze śnia początek października mam nadziej ę  że 
samochód będzie już  u nas w jednostce No my ś lę  że no nie wiem chcia łbym podziękować  Nie 
wiem może kogo ś  nie wymieni łem ale dziękuj ę  jeszcze raz wszystkim którzy przyczynili si ę  
do zakupu naszego samochodu to nasze I jeszcze raz bardzo wszystkim dzi ękuj ę  

4. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porz ądku obrad Przewodnicz ący podziękował  za obecno ść  a następnie 
zamknął  posiedzenie sesji Rady Miejskiej. 

Protokołował : 
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